
 

Rondvragen R&W 1-2-2018 (uitloopvergadering 29-1-2018), portefeuille gedeputeerde 

Geldhof  

 

Rondvraag 1: Heijnen, CDA:  

Op 8 februari aanstaande vindt in de Philharmonie het Werkcongres Omgevingsvisie plaats.  

 

In het debat in de vorige Statenvergadering hebben we al laten weten dat de uitnodiging en het 

programma van deze dag niet beantwoordde aan de wensen die wij hebben geuit in motie 73: 

namelijk het organiseren van een participatiebijeenkomst voor gemeenteraden en 

waterschapsbesturen over de Omgevingsvisie voor NH vóór de behandeling van de concept-

Omgevingsvisie in de commissie en in de Staten. In delegatie zouden zij suggesties en vragen 

rechtstreeks aan PS en GS kenbaar kunnen maken. Dit omdat wij in het voortraject geen 

georganiseerde inspraak per gemeente en waterschap zagen.  

 

Het programma van 8 februari kent een heel andere opzet.  

 

Vandaar onze vraag deze motie niet als afgedaan te beschouwen, maar dit alsnog te laten 

plaatsvinden. Helaas zal het vanwege de gemeenteraadsverkiezingen waarschijnlijk niet meer 

lukken om voor de behandeling van de concept-Omgevingsvisie een logische datum hiervoor te 

vinden. Als second-best zien wij het dan nu voor ons dat wanneer de concept-Omgevingsvisie ter 

inzage ligt, deze bijeenkomst gehouden wordt en de uitkomsten als een zienswijze worden 

gezien.  

 

Bent u bereid de toegezegde motie dan op deze manier vorm te geven?  

 

Rondvraag 2: Papineau Salm, PvdA:  

 

Inzake: Project Blaricum aan Zee  

 

Inleiding  

 

In de gemeente Blaricum wordt gewerkt aan de ontwikkeling van een plan voor het aanleggen van 

een eiland in het Gooimeer. Het project met de naam ‘Blaricum aan zee’ omvat volgens de 

huidige plannen, naast het aan te leggen eiland, ruimte voor 2500m2 bebouwing. De bebouwing 

zou ruimte moeten bieden aan een restaurant, dorpshuis, welness-voorzieningen en een winkel 

met watersportartikelen.  

 

De beoogde locatie in het Gooimeer, maakt onderdeel uit van het NNN en de EHS. Het bevindt 

zich, vanzelfsprekend, ook buiten BSG. Momenteel is op het vaste land alleen een beperkt 

recreatiestrand dat gebruikt wordt door de plaatselijke bevolking en een restaurantje, het 

Meenthuis.  

 

In juni 2016 heeft GS over een eerdere versie van dit plan uitgesproken dat een dergelijke 

ontwikkeling in dit gebied niet passend was binnen de doelen van het NNN/EHS. Er zou hooguit 

ruimte zijn voor een beperkte recreatieve ontwikkeling. Daarop is een nieuw plan gemaakt dat het 

aan te leggen eiland iets zuidelijker situeerde en de bebouwing terugbracht tot de eerder 

genoemde 2500m2. Ook in dit plan is echter sprake van een aanzienlijke ontwikkeling binnen 

NNN/EHS en buiten BSG.  

 

Wij ontvangen vanuit Blaricum berichten dat ondanks de eerdere afwijzing door GS, het nieuwe 

plan nu wel de goedkeuring van GS zou kunnen krijgen en dat het college van B&W intensief 

overleg heeft met de Provincie, Staatsbosbeheer en Rijkswaterstaat.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen:  

 

1. Is het juist dat GS bereid is mee te werken aan deze ontwikkeling in het Gooimeer bij Blaricum, 

respectievelijk dat overeenstemming daarover aanstaande is?  



2. Wat betekent het feit dat het binnen het NNN/EHS gebied ligt, voor de mogelijke ontwikkeling 

van Blaricum aan Zee?  

 

3. Meerdere gemeenten rond de Randmeren hebben naar verluidt vergelijkbare ambities voor de 

aanleg van recreatie eilanden, waaronder de gemeente Huizen. Hoe voorkomt u dat er een 

precedent werking uitgaat van dit project, voor zover het daadwerkelijk tot ontwikkeling gaat 

komen? Hierdoor zouden vergelijkbare projecten bij andere gemeenten ook mogelijk kunnen 

worden en de Randmeren vol komen te liggen met recreatie-eilanden? 

 

Rondvraag 3: Vermaas, Partij voor de Dieren 

 

1. Is er reeds een wijzigingsvoorstel bestemmingsplan Kom A7 (Beusebos) ingediend door 

de gemeente Purmerend bij de provincie? 

 

2. Is er toestemming gegeven voor de kap van bomen op deze locatie? 


